
Werkplan Jongerenraad 2019 
 
Elk jaar stellen we als Jongerenraad een werkplan voor het aankomende jaar op, met hierin de 
onderwerpen die we in dit jaar willen gaan behandelen. We kijken hierbij ook terug naar afgelopen 
jaar, wat er goed ging en wat nog verbeterd kan worden, en nemen dit mee in ons plan.  
 
Intern  
We zijn van plan om dit jaar trainingen te volgen om ons verder te ontwikkelen en zo ook beter te 
worden in onder andere ledenwerving. Op dit moment zijn we in gesprek met een organisatie die 
trainingen organiseert voor organisaties zonder winstoogmerk. Binnen deze organisatie is er iemand 
die al eerder met een jongerenraad heeft gewerkt en die ons dan ook de training zou willen geven. In 
deze training willen wij ons voornamelijk richten op de ledenwerving en de zichtbaarheid van de 
Jongerenraad. Verder vinden wij het ook heel belangrijk dat we een hechte groep zijn, omdat dit 
bevorderlijk is voor de samenwerking. Dit is dan ook de reden dat we aandacht willen gaan besteden 
aan teambuilding. Zo willen we bijvoorbeeld een uitstapje naar bijvoorbeeld een escaperoom 
plannen. Maar het gaat ook om de kleinere dingen, zoals samen wat gaan drinken na een 
vergadering.  
 
Ledenwerving 
Het belangrijkste punt voor 2019 wordt ledenwerving. We hebben eind 2018 al een werkgroep 
ledenwerving opgericht en willen hier echt veel aandacht aan besteden. We zouden er namelijk 
graag een paar leden bij hebben zodat we meer projecten kunnen doen en ook een wat grotere 
buffer hebben wat betreft het ledenaantal. Dit is ook waarom we graag de training willen volgen op 
onder andere dit gebeid. Het is natuurlijk nog niet duidelijk wat de training ons gaat brengen maar 
wat wij in ieder geval van plan zijn is om jongeren op allerlei verschillende manieren proberen te 
bereiken, aangezien dit altijd lastig is. We blijven actief op sociale media, en dan voornamelijk op 
Facebook en op onze website. Verder proberen we onze naamsbekendheid te vergroten door mee te 
helpen met allerlei evenementen en deze ook eventueel zelf te organiseren. Ook willen we 
regelmatig verschijnen in de media van de Gemeente Diemen, bijvoorbeeld met een stukje in het 
DiemerNieuws. Verder zijn we ook aan het kijken of het mogelijk is een brief aan alle jongeren in 
Diemen binnen de leeftijdsgrens van de Jongerenraad een brief te sturen. Mocht dit mogelijk zijn 
willen we dit zo snel mogelijk doen om hiervoor ook input te vragen tijdens de training.   
 
Activiteiten voor naamsbekendheid 
Zoals hiervoor al is genoemd willen wij meer gaan doen aan onze naamsbekendheid. Voorheen 
organiseerden we inloopavonden maar deze bleken niet meer zo effectief te zijn. Daarom zijn wij van 
mening dat we wat interactievere activiteiten moeten organiseren, zoals de pubquiz die we 
afgelopen jaar hebben georganiseerd of een soort speeddaten met de Jongerenraad. Daarnaast 
wordt er ook al veel georganiseerd in Diemen, en wij proberen hier ook zo veel mogelijk bij te 
helpen. Dit hebben we dit jaar bijvoorbeeld al gedaan bij DiD-it, het initiatief van onder andere de 
OBA. Verder willen we kijken of het mogelijk is om een soort panelgroep van jongeren in Diemen te 
beginnen. Op deze manier kunnen we jongeren om hun mening vragen zonder dat ze echt lid hoeven 
te worden van de Jongerenraad, omdat dit wat laagdrempeliger is. Maar aangezien ook dit in het 
verleden een lastig punt bleek willen we hier ook op focussen in de deel van de cursus, en hopelijk 
komen hier dan nieuwe ideeën of aanpassingen uit voort.  
 
Pizza-avond  
In 2018 hebben we weer een pizza-avond georganiseerd. Hiervoor hadden we naast de 
Gemeenteraad en de Kinderraad ook de Wmo raad en de Cliëntenraad Participatiewet uitgenodigd. 
Wij vonden de pizza-avond een succes en kregen ook veel positieve feedback. We zijn dan ook van 
plan om deze in 2019 nogmaals te organiseren.  



 
Gemeentecafé 
De Gemeentedag is in 2018 omgetoverd tot het Gemeentecafé. We willen eerst even afwachten hoe 
het Gemeentecafé dit jaar wordt vormgegeven en zullen op basis daarvan beslissen of er een 
activiteit is waarbij wij kunnen helpen of waar we zelf eventueel aan mee kunnen doen.  
 
Dodenherdenking en Bevrijdingsdag  
Net zoals voorafgaande jaren zullen we ook deze keer op 4 mei aanwezig zijn bij de Dodenherdenking 
en bloemen leggen bij het monument. Verder zullen we op Bevrijdingsdag proberen om met zo veel 
mogelijk leden aanwezig te zijn bij de bevrijdingsmaaltijd.  
 
Huisvesting 
Huisvesting in Diemen is een onderwerp dat veel leden van de Jongerenraad aanspreekt en erg leeft 
in Diemen. Zeker in de huidige tijd waarin de huur- en huizenprijzen steeds hoger worden. Er zijn 
vrijwel geen starterswoningen te krijgen waardoor de jeugd in Diemen het moeilijk heeft met het 
vinden van een woning. Wij zijn als Jongerenraad van mening dat het belangrijk is om jongeren die in 
Diemen willen blijven hier ook te houden. Dit aangezien zij binding hebben met onder andere de 
sportclubs en gebruik maken van horecagelegenheden en winkels in Diemen en hier dan ook sneller 
zullen blijven/heengaan in plaats van naar bijvoorbeeld Amsterdam te gaan.  
 
Duurzaamheid 
Aangezien duurzaamheid een steeds belangrijker onderwerp wordt in de maatschappij willen wij hier 
ook zeker mee doorgaan in 2019. De gemeente gaat een duurzaamheidsagenda opstellen en wij 
willen hier dan ook graag bij betrokken zijn. Naar aanleiding van de duurzaamheidsagenda kunnen 
wij als Jongerenraad gaan kijken wat we kunnen betekenen voor duurzaamheid in Diemen.  
 
Middelbare school 
De Jongerenraad is in 2018 benaderd door de OSDiemen en is met hen in gesprek gegaan over onze 
kijk op het beginnen van een middelbare school in Diemen. Er was ons voor de mogelijkheid om in de 
toekomst ook op de school te komen om te vertellen over het bestaan van de Jongerenraad. Nu gaat 
de start van de OSD dit jaar niet door en is dit voorlopig dus ook geen optie meer. Toch zullen we de 
ontwikkelingen rondom de OSD blijven volgen omdat een middelbare school voor ons een goede 
manier is om in contact te komen met jongeren die in de leeftijdscategorie van de Jongerenraad 
vallen.   
 
Adviezen   
De Jongerenraad wordt regelmatig benaderd om advies te geven over allerlei zaken. Wij vinden het 
fijn dat onze mening gevraagd wordt en blijven dit natuurlijk doen. Zo zijn wij bijvoorbeeld recent 
gevraagd om advies te geven over de ‘Startnotitie Integrale Jeugdnota’. Maar naast alleen het advies 
geven willen wij ook gaan kijken of wij de stukken waarover we het advies geven kort en duidelijk 
kunnen samenvatten voor jongeren in Diemen. Dit zodat zij een idee hebben van wat er in Diemen 
speelt en waar wij mee bezig zijn, zonder dat ze hele stukken zelf hoeven te lezen.  
 
Overgang 17 naar 18 jaar  
Vanuit de Gemeente Diemen zijn wij gevraagd om mee te denken over het vergemakkelijken van de 
overgang van 17 naar 18 jaar. Je moet dan namelijk heel veel regelen en dat is niet voor iedereen 
altijd even makkelijk, zeker als je het allemaal zelf moet uitzoeken en regelen. Het idee is om een 
soort feest of markt te organiseren voor kinderen en eventueel hun ouders die het komende jaar 18 
worden waar zij informatie kunnen krijgen van allerlei verschillende soorten partijen en elkaar 
eventueel ook kunnen ontmoeten en verder helpen. Dit plan is nu nog in de ontwerpfase dus het is 
nog niet helemaal duidelijk hoe het er precies uit gaat zien, maar we willen dit wel dit jaar nog 
realiseren.  


